
1 

 

             
 

dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 13 czerwca 2020 roku 

Numer: 21 / 2020 

 

Szanowny Pan 
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 INTERPELACJA  

 

w sprawie: potrzeby rozwoju infrastruktury rowerowej w rejonie ścieżki w koronach 

drzew w dolinie strumienia Szklarka  

 

Na podstawie art. 23 ust. 1 i art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2020 roku, poz. 713 ze zmianami) i § 13 ust. 1 uchwały numer 

LXXX/1202/V/2010 Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu 

Miasta Poznania (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2011 roku Nr 11, poz. 303 ze zmianami) uprzejmie 

proszę o odpowiedź na niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

W kwietniu 2020 roku udostępniona została ścieżka w koronach drzew w dolinie strumienia 

Szklarka, na terenie leśnictwa Antoninek. Obiekt ten okazał się wielką atrakcją rekreacyjną 

i turystyczną, odwiedzaną przez tysiące mieszkańców Poznania i osób spoza naszego miasta. 

Inwestycja ta została zrealizowana w ramach zadania „Poznawcze szlaki rekreacyjno-

turystyczne leśnictwa Antoninek”, podobnie jak wcześniej utworzona ścieżka przez teren 

bagienny i pływający pomost. Obiekty te sprawiają wielką radość osobom je odwiedzającym. 

 

Równocześnie jednak osoby odwiedzające ścieżkę w koronach drzew powodują wiele 

problemów dla tej okolicy, głównie ze względu na brak infrastruktury parkingowej oraz 
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masowe parkowanie pojazdów na ulicach i w innych miejscach. W efekcie mieszkańcy skarżą 

się na istniejące problemy i apelują o odpowiednie rozwiązania w celu poprawy sytuacji.  

 

Jednym z dobrych rozwiązań, które może zostać wprowadzone w krótkim czasie oraz 

z nieznacznymi nakładami finansowymi, byłby rozwój infrastruktury rowerowej w tym 

rejonie. Działania takie powinny polegać przede wszystkim na odpowiednim oznaczeniu 

i wypromowaniu istniejących tras rowerowych z niewielkimi nakładami w szczególności na 

ulepszenie tych tras, czy ustawienie kilkunastu nowych stojaków rowerowych we właściwych 

miejscach przy ścieżce w koronach drzew.  

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) czy byłoby możliwe i kiedy byłoby możliwe odpowiednie oznaczenie i wypromowanie 

istniejących tras rowerowych prowadzących do ścieżki w koronach drzew w dolinie 

strumienia Szklarka, 

 

2) czy byłoby możliwe i kiedy byłoby możliwe odpowiednie ulepszenie infrastruktury 

rowerowej w tym ustawienie kilkunastu nowych stojaków rowerowych we właściwych 

miejscach w rejonie ścieżki w koronach drzew w dolinie strumienia Szklarka. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


